
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 21-02-2021 21.06 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Bosloket openstellen voor bedrijven 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte Deputatie, Op 20 januari 2021 konden we in de pers lezen dat de Provincie
Oost-Vlaanderen een nieuw Bosloket heeft opgericht, die allerhande ondersteuning en begeleiding
op maat geeft aan Oost-Vlaamse steden en gemeenten die werk willen maken van meer bos en
meer bomen in hun stad of gemeente. Graag wil ik de Deputatie van harte feliciteren voor dit
uitstekende initiatief. Bomen zijn immers om verschillende redenen van groot belang voor het
welzijn van de Oost-Vlamingen. Of zoals we in het persbericht kunnen lezen: bossen zijn van groot
belang voor CO2-opvang en als klimaatbuffer tegen extreme weersomstandigheden zoals hitte en
droogte. Niet alleen lokale overheden, maar ook een aantal (grote) bedrijven op ons grondgebied
beschikken over (uitgestrekte) gronden die eventueel bebost zouden kunnen worden, mits de
nodige ondersteuning van de provincie. 
  
Concrete vragen:
Zou het daarom niet interessant zijn om dit nieuwe Bosloket ook toegankelijk te maken voor
bedrijven? 
  


